

## Concordia University Library Research Forum 2021 registration is now open!

The Concordia University Library Research Forum will take place over two days, from **1:00 - 4:30 pm** on **Tuesday April 27<sup>th</sup>** and **Wednesday April 28<sup>th</sup>, 2021**. The event will be held online through Zoom.

Participation in this two-day event is free and participants will be able to register for either one or both days.

Please follow this link for details about the schedule and to register: [Concordia Library Research Forum](#).

Since 2002, Concordia's Library Research Forum has provided librarians, archivists, graduate students, teaching faculty, and information professionals with an opportunity to describe and promote their completed or in-progress research, practical case studies or projects. The Forum also provides a venue for researchers to seek suggestions for enhancing their research interests, to identify potential new partners for projects, to test the effectiveness of their undertakings, and to promote research in academic libraries.

Thank you,

2021 Librarian's Research Forum Committee members:

Hannah Bartels & Laura Ivan, Co-Chairs  
Guylaine Beaudry  
Joshua Chalifour  
Danielle Dennie  
Sarah Lake  
Chloe Lei

---

### L'inscription au Forum de recherche en bibliothéconomie 2021 est ouverte!

Veillez noter que le Forum de recherche en bibliothéconomie 2021 se déroulera en ligne via Zoom sur deux jours, soit **le mardi 27 avril et le mercredi 28 avril, de 13h-16h30**.

Votre participation à cet événement est gratuite. Il sera également possible de s'inscrire soit pour l'une ou les deux journées de la conférence.

Veillez suivre ce lien afin d'avoir plus de détails concernant le Forum de recherche en bibliothéconomie et pour vous y inscrire: [Forum sur la recherche en bibliothéconomie](#).

Depuis 2002, le Forum sur la recherche en bibliothéconomie de l'Université Concordia donne l'occasion aux bibliothécaires, aux archivistes, aux étudiants des cycles supérieurs, aux professeurs des cégeps et des universités ainsi qu'aux praticiens des milieux documentaires de présenter leur projet de recherche ou un retour d'expérience, qu'ils soient en cours ou complétés. Le forum est également un lieu pour les chercheurs qui souhaitent recevoir des suggestions et des commentaires sur leur projet de recherche, afin d'identifier de nouveaux partenaires, de tester l'intérêt de leur approche et de promouvoir la recherche dans les bibliothèques universitaires.

Avec nos meilleures salutations,

*Membres de comité du Forum de recherche des bibliothécaires 2021:*

Hannah Bartels & Laura Ivan, Co-présidentes  
Guylaine Beaudry  
Joshua Chalifour  
Danielle Dennie  
Sarah Lake  
Chloe Lei